

BANKING SERVICES

FEES & CHARGES

1. Savings / Current Accounts / Time Deposits / Standing Orders / Remittance

Eligibility	Minimum monthly average relationship value of BD 74,000 (USD 200,000) of Credit Balance and Investment Assets Under Management
Premium Banking monthly service fees. The bank has the right to waive the fees in case the customer maintained the required minimum balance.	BD 27.5/- per month
Account closure	BD 110/- within 3 months
Dormant Account (One-time fee per account)	BD 5.50/-
Copy of account statement charges	Free
Copy of documents charge	Free
Balance certificate charges	Up to 1 a year - Free, More than 1 time per year - BD 11/-
Under Formation - Issuance of Letter of Confirmation of Capital	BD 11/-
Over-the-counter withdrawal	Free
Cash withdrawal of foreign currency from foreign currency accounts	Free
Cash deposit of foreign currency into same foreign currency accounts	Free
Issuing cheque books	Free
Stop-payment fees	Free
Dishonoured cheque fees	BD 15.4/- for "Insufficient funds", "Refer to Drawer", "Not Arranged For", "Represent" or "Account Closed"
Returned inward clearing cheques	BD 5.50/-
Mailing of uncollected cheque book	Free
Special design cheque books	BD 22/- + print cost
Issue and cancel manager cheque fees	Free
Collection charges for overseas cheques	0.110% (Max. BD 55/-)
Redemption of fixed deposit (partial & full) accounts	Reduced profit rate as applicable
Standing order not executed due to insufficient funds	BD 5.50/-
Standing order charges	Internal: NIL External: TT/M/C charge per transaction
Issuance and cancel Demand Draft	Free
Telegraphic transfer (TT)	BD 0.110/- for Bahrain, BD 3.30/- for GCC and BD 5.50/- for other countries + Correspondent Bank Charges
Speed Remit	BD 3.3/-
Telex amendment fees	BD 3.30/- + TT charges
Issuance of Reference Letters	Free
Electronic Fund Transfers System (EFTS)	Inside Bahrain to other Banks: Fawri + (Near Real Time Payment): Up to BD 100/- – free, Above BD 100/- up to BD 1000/- = 0.110/- fils per transfer Fawri (Deferred Net Settlement): Direct credit 0.110/- fils per transfer Fawateer: Free Within the Bank: Free
For non-individual customers, the teller transaction charges will be as follows (Effective from 1 January 2025): Monthly Average Balance at Customer Level in BD 0 - 5,000 5,001 - 10,000 10,000 & above	Number of Free Eligible Teller Transactions Per Month No Free Transactions – charge of BD 2.200 per transaction 3 Free Transactions – charge of BD 2.200 after 3 transactions Free

2. ATM Cards

ATM Card Pin Issuance and Re-Issuance charges	Free
ATM Card new issuance and replacement charges	Free
Cash withdrawal from ATM	Within Bahrain through KFH ATM machines - Free Within Bahrain through BENEFIT switch - Free Within GCC - BD 1.10/- per transaction Outside GCC - 3.30% of amount withdrawn, minimum BD 3.30/- Cash withdrawal in Bahrain using Apple Pay/Samsung Wallet/Garmin Pay: 3.30% of amount withdrawn, minimum BD 3.30/-
International usage surcharge for POS/Ecommerce	3.30% of the transaction amount

3. Credit Cards Fees (inclusive of VAT)

Annual Credit Card Membership Fee	Primary Card World Elite with Golf benefits - BD 110/- World Elite - BD 55/- World - BD 27.5/- 1st Year - Free 2nd Year onwards: - Fee applicable as above for World Elite with Golf and World Elite. - For World - Annual Membership Card fee waiver basis BD 2,500 spends in previous year Supplementary Card Lifetime Free Note: Primary or Supplementary Card is Free for premium customers with Minimum Monthly Average Credit Balance of BD 37,000/-	
Cash withdrawal fee	4% of Cash withdrawal amount or BD 4.4/-, whichever is higher	
Additional fees for international POS/e-commerce use	3.30%	
Card replacement fee	Free	
International courier delivery charges	BD 11/-	
Takaful Insurance fees	As billed by takaful insurance provider	
Airport lounge access fee per excess visit (Refer to "Complementary Airport Lounge Access policy" under Credit Cards section on our website) Effective from 1st January 2025	Free	
Duplicate physical Credit Card statement	Free	
Minimum Payment Due	2.77% of Current Statement Balance, plus below amount/s (if applicable), or BD 5, whichever is higher, with the maximum amount being equal to the Current Statement Balance. If the Current Statement Balance is less than BD 5, then Minimum Payment due will be Equal to the Current Statement Balance. (1) Current Billed Donation Commitment Fee (2) Monthly Amount(s) of Installment(s) subscribed under Installment services including Flexible Installment service/Balance Transfer/Credit Card transfer/ Advance Finance on Phone (3) Over Limit Amount (4) Past Due Amounts (5) Taxes (6) Service Fee on Flexible Installment service/Balance Transfer/Credit Card transfer/Advance Finance on Phone	
Donation commitment fee (if the minimum payment is not paid)	BD 16.5/-	
Additional services fees: Flexible installment service Balance transfer service Credit card transfer service	BD 5.5/-	
Processing fees for a temporary limit increase fee	BD 11/-	
Admin Fee on Advance Finance on Phone	2% of the advanced finance amount plus VAT, Max BD 100	
Discount for additional services	Flexible installment service Balance transfer service Credit card transfer service	KFH under its own discretion could provide a rebate discount to its card holder/holders
		Note: Applicable tenors will be displayed and agreed upon during the booking process

4. Retail Finance

	Consumer Finance	Mortgage Finance (Primary Residence)*:
Administration fees	Personal Finance BD 110/- Auto Finance BD 110/- Commercial Auto Finance BD 330/-	Facility up to BD 150,000/- = BD 220/- Facility between BD 150,000/- - BD 250,000/- = BD 330/- Facility above BD 250,000/- = BD 550/-

Release Letter	Within 6 months of finance/credit facility closure - Free	After 6 months of the finance/credit facility closure - BD 5.5/-
Postponement of installment admin fees	BD 10.5/-	
Late Payment (toward Charity after deducting the actual bank expenses)	BD 16.5/- (Personal and Auto Finance)	BD 16.5/-
Early/Partial settlement fees (As per CBB regulations)	Personal & Auto finance, Advance Finance on Phone - 1.10% or BD 110/-, whichever is lower	0.7875% or BD 220/-, whichever is lower
Financing balance certificate	Up to 1 a year - Free, More than 1 time per year - BD 11/- (Waived for pensioners and if addressed to supreme council for Women, Ministries, or social housing purpose).	Up to 1 a year - Free, More than 1 time per year - BD 11/- (Waived for pensioners and if addressed to supreme council for Women, Ministries, or social housing purpose).
Valuations, Takaful insurance costs, and government fees etc.	Party services (As billed by relevant third party)	Party services (As billed by relevant third party)

5. Business Charges (Applicable on individuals and companies toward financing for business purposes)

	Customers with Credit Facilities*	Customers without Credit Facilities**
Late Payment Amount: Applies to late payments or if any bank accounts are overdrawn (disbursed towards charitable causes after deducting actual costs)	Profit Rate of the existing financing + (2%) per annum applied on the outstanding amount.	KFH's Base Rate*** + (2%) per annum will be applied on the exceeded amount.

*These charges apply to individuals and companies benefiting from financing for business purposes only.

** Applies to customers if any of their bank accounts become overdrawn.

*** The Base Rate is published and updated on the bank's official website and in the branches.

6. Remote Banking (Internet Banking, Ahli Contact Centre, Direct Debit): Free

7. Customers with Special Needs

Over-the-counter withdrawal	Free
Monthly account service charges for balances falling below the average minimum requirement	Waived

For the latest information on the prevailing Annualized Profit Percentage Rate (APR) for Islamic deals, please contact your nearest Kuwait Finance House B.S.C. (c) branch, visit our website or call us at 17221999.

Deposits held with Kuwait Finance House B.S.C. (c) in the Kingdom are covered by the Regulation Protecting Deposits and Unrestricted Investment Accounts issued by the Central Bank of Bahrain in accordance with Resolution No.(34) of 2010.

Notes: *For Commercial Finance (SME Finance / Investment Finance / Buy to Let) please contact your relationship manager for more details.

(Fees are inclusive of VAT as applicable by the laws of the Kingdom of Bahrain)

أجور ورسوم الخدمات المصرفية المميزة من بيت التمويل الكويتي

الأجور والرسوم

الخدمات المصرفية

1. حسابات التوفير/الجارية، ودائع لأجل، تعليمات ثابتة، حوالات

معايير التأهل	ألا يقل متوسط قيمة العلاقة المصرفية شهرياً عن 74,000/- د.ب (-200,000 دولار أمريكي) للرصيد الائتماني والأصول الاستثمارية الخاضعة للإدارة.
رسوم الخدمة المصرفية الشهرية.	-27.5/ د. ب شهرياً
يحق للبنك إعفاء العميل من الرسوم في حال احتفاظ العميل بالحد الأدنى للرصيد المطلوب	-110/ د. ب إذا تم الإغلاق خلال 3 أشهر
رسوم إغلاق الحساب (الحساب الجاري، التوفير)	-5.5/ د.ب
حساب حامل (رسوم تدفع مرة واحدة عن كل حساب)	مجاناً
رسوم نسخة من كشف الحساب	مجاناً
رسوم نسخة من وثائق المعاملات	حتى سنة واحدة مجاناً - أكثر من مرة في السنة -11/ د. ب
رسوم بيان الرصيد	-11/ د. ب
شركة تحت التأسيس - إصدار خطاب تأكيد رأس المال	مجاناً
رسوم السحب النقدي عبر أمين الصندوق	مجاناً
السحوبات النقدية للعملاء الأجنبية من حسابات العملات الأجنبية	مجاناً
الإيداع النقدي للعملاء الأجنبية الى حسابات العملات الأجنبية	مجاناً
إصدار دفاتر شيكات	مجاناً
رسوم إيقاف السداد	مجاناً
الشيك المرتجع	-15.4/ ديناراً لسبب «عدم كفاية الرصيد»، «مراجعة الساحب»، «دون ترتيب مسبق»، «يرجى إعادة التقديم»، أو «الحساب ملغي»
رسوم شيكات المقاصة الداخلية المرجعة	-5.5/ د. ب
رسوم إرسال دفاتر الشيكات غير المستلمة	مجاناً
إصدار دفتر شيكات بتصميم خاص	-22/ د. ب + تكلفة الطباعة
رسم إصدار وإلغاء الشيكات الإدارية	مجاناً
رسوم تحصيل الشيكات الخارجية	0.110% (بحد أقصى -55/ د. ب)
استعادة الوديعة الثابتة/حسابات الاستثمار (جزئياً أو كلياً)	نسبة ربح مخفضة عند الإقتضاء
التعليمات المستدامة التي لا تنفذ لعدم كفاية الرصيد	-5.5/ د. ب
رسوم التعليمات الثابتة	داخلي: مجاناً خارجي: تحتسب رسوم التحويل البرقي/الشيك الإداري لكل معاملة
الحوالات: رسوم إصدار وإلغاء الحوالة	مجاناً
التحويل البرقي	-0.110/ د. ب تحويل محلي، -3.30/ د. ب دول مجلس التعاون الخليجي + رسوم البنك المراسل، -5.5/ د. ب للدول الأخرى + رسوم البنك المراسل
تحويل سريع	-3.3/ د. ب
رسوم تعديلات على التلكس	-3.30/ د. ب + رسوم التحويل البرقي
إصدار شهادة تزكية	مجاناً
نظام التحويل الإلكتروني للأموال (EFTS)	داخل البحرين أو إلى بنوك أخرى: فوري + (تحويل دفعات بصورة شبه فورية): مبلغ يصل الى -100/ د. ب - مجاناً أكثر من -100/ د. ب إلى مبلغ يصل إلى -1000/ د. ب = -0.110/ د. ب لكل تحويل فوري (تحويل في صورة دفعات): الإيداع الفوري -0.110/ د. ب لكل تحويل فواتير: مجاناً داخل البنك: مجاناً
بالنسبة للعملاء من غير الأفراد، ستكون رسوم معاملات الصراف على النحو التالي (تسري اعتباراً من الأول من يناير 2025): متوسط الرصيد الشهري على مستوى العملاء بالدينار البحريني 5,000 - 0 10,000 - 5,001 10,000 وما فوق	عدد معاملات الصراف (أمين الصندوق) المجانية المؤهلة شهرياً لا توجد معاملات مجانية - تحتسب رسوم قدرها 2.200 د.ب لكل معاملة 3 معاملات مجانية - تحتسب رسوم قدرها 2.200 د.ب بعد 3 معاملات مجاناً

2. بطاقات الصراف الآلي

إصدار/إعادة إصدار الرقم السري لبطاقة الصراف الآلي	مجاناً
إصدار بطاقة صراف آلي جديدة	مجاناً
السحب النقدي من أجهزة الصراف الآلي	من أجهزة الصراف الآلي التابعة للبنك الأهلي المتحد في البحرين - مجاناً عبر شبكة بنفث في البحرين - مجاناً في دول مجلس التعاون الخليجي -1.10 د. ب لكل معاملة خارج دول مجلس التعاون الخليجي: 3.30٪ من المبلغ المسحوب، -3.30 د. ب كحد أدنى السحب النقدي في البحرين عن طريق Apple Pay/Samsung Wallet/Garmin Pay: 3.30٪ من المبلغ المسحوب بحد أدنى -3.30 د. ب
رسوم الاستخدام الدولي الإضافية لنقاط البيع/التجارة الإلكترونية	-3.30٪ من مبلغ المعاملة

3. رسوم بطاقة الائتمان (شامل ضريبة القيمة المضافة)

رسوم عضوية بطاقة الائتمان السنوية	البطاقة الأساسية وورلد إيليت + الجولف -110 د.ب. وورلد إيليت -55 د.ب. وورلد -27.5 د.ب. في السنة الأولى: مجاناً في السنة الثانية وما يليها: - تطبيق الرسوم كما هو مبين أعلاه على وورلد إيليت + الجولف و وورلد إيليت - وورلد بدون رسوم سنوية بشرط ألا يقل الإنفاق عن 2,500 د.ب. في السنة
السحب النقدي	4٪ من مبلغ السحب النقدي أو 4.4 د.ب. أيهما أعلى
الرسوم الإضافية للاستخدام الدولي لنقاط البيع/التجارة الإلكترونية	3.30٪
استبدال البطاقة	مجاناً
رسم التوصيل الدولي عبر خدمة التوصيل السريع	-11 د.ب.
رسوم التأمين التكافلي	حسب فاتورة شركة التأمين التكافلي
رسوم الدخول إلى صالة المطار لكل زيارة إضافية (يرجى الرجوع إلى "سياسة الدخول المجاني إلى صالات المطارات" في قسم بطاقات الائتمان على موقعنا الإلكتروني).	مجاناً
يسري ذلك اعتباراً من 1 يناير 2025	مجاناً
نسخة من كشف حساب البطاقة	مجاناً
دفع الحد الأدنى المقرر	نسبة 2.77٪ من الرصيد المستحق، بما لا يقل عن مبلغ -5 د.ب.، وفي حال كون الرصيد المستحق -5 د.ب. أو أقل فإن الحد الأدنى يساوي الرصيد المستحق بالإضافة إلى ما يلي: (1) رسوم الالتزام بالتبرع للفوترة الحالية (2) رسوم الشهرية للخدمات الحالية وتشمل: خدمة التقسيط المرن، خدمة تحويل الرصيد، خدمة التحويل من بطاقة الائتمان، خدمة التمويل المسبق عبر الهاتف (3) المبالغ الزائدة عن الحد (4) المبالغ المستحقة المتأخرة (5) الضرائب (6) رسوم الخدمة تشمل: خدمة التقسيط المرن، تحويل الرصيد، تحويل بطاقة الائتمان، التمويل المسبق عبر الهاتف
رسوم الالتزام بالتبرع (حال عدم دفع الحد الأدنى للسداد)	-16.5 د.ب.
رسوم الخدمات الإضافية: خدمة التقسيط المرن خدمة تحويل الرصيد خدمة التحويل من بطاقة الائتمان	-5.5 د.ب.
رسوم إدارية للزيادة المؤقتة للحد الائتماني للبطاقة	-11 د.ب.
الرسوم الإدارية للتمويل المسبق عبر الهاتف	2٪ من مبلغ التمويل المقدم + ضريبة القيمة المضافة على الرسوم، بحد أقصى -100 د.ب.
حسم مقابل الخدمات الإضافية	خدمة التقسيط المرن خدمة تحويل الرصيد خدمة التحويل من بطاقة الائتمان يحق للبنك، وفقاً لتقديره المطلق، تقديم حسم تقديري لحامل/حاملتي البطاقة مقابل أي من هذه الخدمات ملاحظة: سيتم عرض الفترات المطبقة والموافقة عليها أثناء عملية الطلب

4. تمويل الأفراد

التمويل العقاري (للسكن الشخصي):	التمويلات الشخصية	
تسهيلات تصل إلى 150'000 د.ب = 220/- تسهيلات من 150'000 د.ب ولغاية 250'000 د.ب = 330/- تسهيلات أكثر من 250'000 د.ب = 550/-	تمويل شخصي 110/- د.ب تمويل سيارة 110/- د.ب تمويل سيارة تجاري 330/- د.ب	رسوم إدارية
بعد 6 أشهر من إغلاق التمويل/التسهيل الائتماني 5.25 د. ب	خلال 6 أشهر من إغلاق التمويل/التسهيل الائتماني (مجاني)	رسالة اخلاء طرف
	10.5/- د. ب	رسوم إدارية لتأجيل الأقساط
16.5/- د.ب	16.5/- د.ب (التمويل الشخصي وتمويل المركبات)	رسوم السداد المتأخر (تجاه الأعمال الخيرية بعد خصم المصاريف البنكية الفعلية)
0.7875% من مبلغ التمويل أو 220/- د. ب أيهما أقل	التمويل الاستهلاكي وتمويل السيارات والتمويل المسبق على الهاتف - 1.10% أو 110/- د. ب أيهما أقل	رسوم السداد المبكر/الجزئي (وفقاً للوائح بنك البحرين المركزي)
حتى سنة واحدة مجاناً - أكثر من مرة في السنة 11/- د. ب (يتم التنازل عنها بالنسبة للمتقاعدين وإذا كانت موجهة إلى المجلس الأعلى للمرأة، أو الوزارات، أو لأغراض السكن الاجتماعي)	حتى سنة واحدة مجاناً - أكثر من مرة في السنة 11/- د. ب (يتم التنازل عنها بالنسبة للمتقاعدين وإذا كانت موجهة إلى المجلس الأعلى للمرأة، أو الوزارات، أو لأغراض السكن الاجتماعي)	شهادة رصيد التمويل
خدمات الطرف الثالث (كما تم تقديرها من قبل طرف ثالث ذي صلة)	خدمات الطرف الثالث (كما تم تقديرها من قبل طرف ثالث ذي صلة)	تكاليف التقييم والتأمين التكافلي والرسوم الحكومية الخ

5. الرسوم التجارية (تُطبق على الأفراد والشركات مُقابل التمويل لأغراض تجارية)

عملاء لديهم تسهيلات ائتمانية*	عملاء دون تسهيلات ائتمانية**	
سيتم احتساب المُعدّل الأساسي (Base Rate) + *** (2%) سنوياً على المبلغ المُتجاوز.	سيتم احتساب مُعدّل ربح التسهيلات القائمة + (2%) سنوياً على المبلغ المُستحق.	تبرع الدفع المتأخر: تُطبق على متأخرات التمويل أو حال انكشاف أي من الحسابات المصرفية (يُصرف تجاه الأعمال الخيرية بعد خصم التكاليف الفعلية)

* تُطبق هذه الرسوم على الأفراد والشركات المُستفيدين من تمويل مُقابل أغراض تجارية فقط.
** يُطبق على العملاء حال انكشاف أي من حساباتهم المصرفية.
*** يتم الإفصاح وتحديث المُعدّل الأساسي (Base Rate) في الموقع الرسمي للبنك وفي الفروع.

6. الخدمات المصرفية عن بعد (الخدمة المصرفية عبر الإنترنت، مركز اتصالات بيت التمويل الكويتي، الخصم المباشر)، مجاناً

7. الزبائن ذوي الاحتياجات الخاصة

السحب النقدي عبر أمين الصندوق	مجاناً
رسوم خدمة الحساب الشهرية للأرصدة الأقل من الحد الأدنى:	مغفأة

للاستعلام عن أحدث معدلات الربح السنوية السارية (متوسط الربح السنوية)، يرجى الاتصال بأقرب فرع لبيت التمويل الكويتي ش.م.ب. (م) أو زيارة موقعنا الإلكتروني أو الاتصال بنا على الرقم 17221999

الودائع المحفوظ بها بيت التمويل الكويتي ش.م.ب. (م) البحرين مكفولة وفقاً لأحكام نظام حماية الودائع وحسابات الاستثمار المطلقة الصادر عن مصرف البحرين المركزي بموجب القرار رقم (34) لسنة 2010.

* ملاحظات: للتمويل العقاري التجاري (تمويل المؤسسات الصغيرة والمتوسطة/تمويل العقارات الاستثمارية/تمويل الشراء بغرض التأجير)، يرجى الاتصال بالمدير المسئول عن حساباتكم بالبنك.

(الرسوم شاملة ضريبة القيمة المضافة بحسب مقتضيات القوانين السارية في مملكة البحرين)